
  

 

2018 מרץהתשע"ח  ניסן  96  גליון מס'  

  

רִיך מִצְרַיםִ  ם צָּ  אמנון ריבק -כָּל אָדָּ

תִהְיֶׁה לוֹ רִיך שֶׁ ם צָּ  כָּל אָדָּ
 ,אֵיזוֹ מִצְרַיםִ

ה עַצְמוֹ מִתוֹכָּהּ  לִהְיוֹת משֶֹׁ
ה  ,בְיָּד חֲזָּקָּ

 .אוֹ בַחֲרִיקַת שִניַםִ

ה, ה וחֲַשֵכָּה גְדוֹלָּ רִיך אֵימָּ ם צָּ  כָּל אָדָּ
ה, לָּ ה, והְַצָּ חָּ ה, והְַבְטָּ מָּ  ונְֶׁחָּ

מַיםִ. ל הַשָּ שֵאת עֵינָּיו אֶׁ ידֵַע לָּ  שֶׁ
ה רִיך תְפִלָּ ם צָּ  אַחַת, כָּל אָדָּ

תַיםִ. צְלוֹ עַל הַשְפָּ ה אֶׁ  שְתֵהֵא שְגוּרָּ
רִיך פַעַם אַ ם צָּ  - חַת לְהִתְכוֹפֵףאָדָּ

רִיך כָּתֵף. ם צָּ  כָּל אָדָּ

תִהְיֶׁה לוֹ רִיך שֶׁ ם צָּ  אֵיזוֹ מִצְרַיםִ, כָּל אָדָּ
דִים, נָּה מִבֵית עֲבָּ  לִגְאלֹ עַצְמוֹ מִמֶׁ

דִים, ל מִדְבַר הַפְחָּ צֵאת בַחֲצִי הַלַילִ אֶׁ  לָּ
ל תוֹך הַמַיםִ,  לִצְעדֹ הַישְֵר אֶׁ

חִים מִ  ם נפְִתָּ דִים.לִרְאוֹתָּ נָּיו לַצְדָּ  פָּ
רִיך כָּתֵף, ם צָּ  כָּל אָדָּ

ת עַצְמוֹת יוֹסֵף, יהָּ אֶׁ לֶׁ שֵאת עָּ  לָּ
רִיך לְהִזְדַקֵףְ. ם צָּ  כָּל אָדָּ

תִהְיֶׁה לוֹ רִיך שֶׁ ם צָּ  כָּל אָדָּ
 .אֵיזוֹ מִצְרַיםִ

לַיםִ  ,ויִרוּשָּ
ד ע אָרוֹך אֱחָּ  ,וּמַסָּ
עַד  לִזְכרֹ אוֹתוֹ לָּ
רַגְלַיםִ  .בְכַפוֹת הָּ

 



  

 חדש בפני ישן יקום:

והשנה אין סיפור! במסגרת באור החמץ נאסוף פירורים מחגים של פעם. לאלה שחיו מספיק זמן ויכולים 

 -מקהלה -להיזכר בחגים מפעם. קראו והיזכרו מי שחגג בקיבוץ ויקרא ירקום לו זכרון משל עצמו. תרבות

מפעל המתכת  -האסם החדש -אולמותשאול בורוזופסקי.  -שחור לבן. מנצחים קונרד מן -לבוש אחיד

יוסלה ומלכה. שולחנות וספסלים מקרשים  -)הבית השלישי( לפני אכלוס. אחרי החתונה אהוד וחנה

 -קומו תועי מדבר -זליג הלבני. שירה ישראל וינברג -ובלוקים. מרק חם בהגשה אחרי הודעה ע"י הכרוז

יום המחרת תורנות ניקוי פרוק  -טיפת כליםתורנות לילה ש -שירה זליג הלבני הא לחמא ענייה ד....

האולם. כילדים המתנה לסוף ההגדה לבתאבון. האגדות הקיבוציות בהם האגדה של מושה פרופס ציור בקו 

בהם אורחים וביניהם אף עולים  1000 800 -אחד מחובר. גאווה על גודל החג, לפי כמות משתתפים

 חוגג לחוגג!חדשים. לחיצת ידיים בין כול 

. כאשר היה הפסח באסם החדש, עמדה מקהלת ילדים. בחולצות לבנות. ילד אחד לבש סוודר כחול, נ.ב

 אימא שלו דאגה שלא יהיה קר. אורחת מחו"ל שישבה לידי שאל אותי אם זה יהיה הסולן?

 חג שמח. איתי

 

  



  

 
 
 
 
 

 

2017סכום תמחירי של   
 על פי הדו"ח שיעד הכין

 
 טובות מאוד. 2017 -התוצאות הכלכליות של הרפת ב –רפת 

 . 2016 -טוב יותר מהתכנית וטוב יותר מהתוצאות ב           
 

   )מועד גידול הלהקה( גרועות  2016-2017התוצאות הכלכליות בשנים  –לול רביה 
    התחלנו בשותפות עם רביבים,  2017ההפסד היה גדול. מספטמבר  מאוד.                   
 וך הקטנת סיכון ומתכונת עבודה אחרת.ת                   

 
 . הרווחים היו יפים וחולקו רווחים מעל התוכנית –צבר קמה 

                   
 מאוכלס במלואו. –אזור תעשיה 

 
      -מ₪  50.000 -הפנימיות והחיצוניות טובות ב תוצאות ההשכרות –נכסים מניבים 

 יותר מהתוכנית.₪  63.000 2016                            
 

 , פחות טוב  2016 -גנרטור ומערכת סולארית מעל הרפת. יותר טוב מ –ייצור חשמל 
 מהתוכנית, בגלל הערכת יתר בתוכנית.                        

 
למרות שהגדלנו את התשלום לקהילה. ₪,  45,000 -התוכנית בהסך הכל יותר טוב מ

 ₪. 150,000 -בכ 2016 -הבצוע טוב יותר מ
 

  : 2018 -תכניות ל
דונם מאחורי המאגר הגדול  80אנחנו מתקדמים באשור תב"ע לשדה פוטוולטאי של 

של מי הרי  יהודה )שטח מסה(. לאחר אישור התוכנית שאמור לקרות במהלך השנה 
נוכל לגשת למכרז של רשות החשמל על מנת לקבל מכסה ולהקים את  ת,הנוכחי

 הפרויקט.
 

פרויקט סולארי על שנים  –מתוכננת הקמת מיני חווה סולארית באזור לולי פיטום 
מגגות הלול + הקמת אזור סולארי בשטח שני  לולי פיטום, המיועדים להריסה. 

 צפוי להתבצע במהלך השנה.
 

זמן רב של "סחבת" מצד המינהל אני מקווה שאחרי  לאחר-תחנת דלק מסחרית
 פסח נוכל לקבל את שומת ההיוון לתחנת הדלק ולהתקדם לעיסקה.

 
 
 

 גלעד מינץ    :דיווח                                                                        
 



  

 
 
 
 

 
 

 

 21.02.2018 - מזכירות וטוקולרפ

03/2018 

 , מתן לפידותלזרקביץ,  לילי אברהם טולדו,, זאבי רוזנרמרכוס שנהב,   :נוכחים 

 .רייטר צביהעלווה מודעי,              

 .תל אור אורנהתמיר סלע, :  חסרים 

 : על סדר היום 

 31.1.18אישור פרוטוקול :   .א

 דיווחים.  .ב

 השתתפות עצמית בתאונות רכב. .ג
 )מוזמן :  ייגאל ברק(

 הסכם יציאה ל"שנת חופש"  .ד

 

 המלצות וועדת קליטה .ה

 

 אישור סיכום עם משפחת אלבירט דני ואסתי. .ו

 

   אישור פרוטוקול : .א

 .31.01.2018אושר פרוטוקול מתאריך     
    

 דיווחים : .ב
 

 : יציאה לשנת חופש .1

 אתי גודינגר מדווחת על יציאתה לשנת חופש. 
 מאחלת "שנת חופש" מהנה.המזכירות 

 
 
 
 

 : חשמלמוני  .2
המזכירות מאשררת את ההחלטה בדבר התקנת מונה חשמל אחד בכל דירה. כל 

 התקנת מונה נוסף הינה על חשבון החבר.
 



  

 : חובות חברים .3

חובות חברים יהיו צמודים למדד החל מהחודש השלישי לחוב. ההצמדה תהיה 
 למדד החיובי בלבד, לא תהיה הצמדה למדד שלילי.   

 

 שיחת קיבוץ :דיווחים ל .4
התבקשה הבהרה  2018בשיחת הקיבוץ האחרונה בה הוצגה תכנית קהילה 

 בדבר ההוצאות הבאות :

 הוצאות גז. .א
 כביש.קשר  .ב
 וקשיש.פריפריה  .ג

 

 לדצמבר , בשלוש    31לפרסם את מספר החברים נכון לתאריך כמו כן, היה נכון                  
 .2018השנים האחרונות שקדמו לתקציב                

 

 תשלום החבר בגובה ההשתתפות העצמית בתאונות רכב : .ג

כיום אין חיובי חבר בגין השתתפות עצמית בתביעת הקיבוץ את חברת הביטוח המבטחת 

את רכבי הקיבוץ. יגאל הסביר את הנושא המעט מורכב, וביקש לקבל החלטה המחייבת 

האירוע. היה  חיוב החבר בהשתתפות עצמית, כל עוד ישנה פנייה לחברת הביטוח בגין

והאירוע לא מצריך פנייה לחברת הביטוח, אין לחייב את החבר בהשתתפות העצמית, או 

 בערך הנזק הפחות מההשתתפות העצמית.

 דיון :
בדיון עלו השאלות מדוע לא מחייבים כיום את החברים שהיו מעורבים בתאונה ונמצא 

בוץ על השתתפות עצמית. שחברת הביטוח שלנו היא זו שתשלם את הנזק ומחייבת את הקי
יש מקום לחייב את החבר בגין הנזק שנוצר )כל עוד אין אשם אחר שניתן להשיט עליו את 

 הנזק( ועד לגובה ההשתתפות העצמית.
 

 :הוחלט 
לחייב את החבר בנזק ועד לגובה ההשתתפות העצמית )כל עוד אין אחראי אחר המשלם את 

 הנזק(.
 

 הסכם יציאה ל"שנת חופש"ד. 

 ם לתקנון הכללי יש לעגן בתקנון את כללי היציאה ל"שנת חופש".בהתא
 התקנון המוצע הוצג בפני המזכירות.

 :הוחלט 
 להמליץ לשיחת הקיבוץ לאשר התקנון המוצע.

 המלצות וועדת קליטהה. 

 בישיבתה של וועדת קליטה הוחלט להמליץ למזכירות על פתיחת הקליטה גם לתושבים ו/או   

 למי שאינם בנים או נכדים.   
  

 :הוחלט 
 לקיים את הדיון יחד עם וועדת קליטה.

 
   



  

 אישור סיכום עם משפחת אלבירט דני ואסתי.ו. 

דירת משפחת אלבירט על פי התב"ע הקיימת אינה ניתנת לשיוך. הובטח בזמנו למשפחה 

מסמך המאשר , ובצדק שהעניין יוסדר במסגרת אישור התב"ע החדשה. המשפחה מבקשת 

 את האחריות המוטלת על הקיבוץ להסדיר את העניין.

 :הוחלט 

 לקבל את בקשת משפחת אלבירט ומנחה את מנהל הקהילה להוציא מסמך חתום בעניין.
 

 
 

 

 

     רשם :   זאבי רוזנר                                                                                         

                                                                  

 

 

 

 

 

 שלום לכולם, 

האביב כבר בפתח, וזו תקופה נהדרת לעשייה והתחדשות. גם במשאבי אנוש יש פעילות, בתחומים 

 שונים:

בהנהלות השונות אנו מתקדמים בנושאים שעל סדר היום, המערבים את פעילות משאבי אנוש. 

הלה העסקית התקיים דיון על קדנציות ומינויים של בעלי תפקידים שונים, בין השאר גם על סיום בהנ

הטיפול בנושא המינוי להמשך נמצא על סדר יומה של הקדנציה הראשונה של גלעד, המנהל העסקי. 

.ההנהלה העסקית ונבחן על ידה. לאחר סיום הבחינה וקבלת החלטות, יובא גם לשיחת קיבוץ  

ות התקיימו דיונים על מכרזים שונים ויצאו פרסומים. אנחנו עדיין מחפשים נבחרי ציבור במזכיר

לוועדת צעירים, מחליף ליגאל ברק כיו"ר יד לבנים, ולמזכירות. כמו כן מזכירה שוב מאחר שנשאלתי, 

המזכירות קיימה לאחרונה דיון מחודש בנושא המבנה הארגוני, ובשאלת ההנהלות, הרכבן, כי 

  הדיון היה מעמיק, ובו הובאו דוגמאות גם מקיבוצים אחרים על ידי. יותיהן.וסמכו

הוצגו  מספר מודלים, ולאחר הדיון, הוחלט, פה אחד, שהמבנה המתאים לכפר מנחם, )כפי שקיים 

כבר במשך עשרות שנים, וכפי שנהוג בקיבוצים רבים שיש להם היקף עסקים משמעותי(, הוא של 

, ואין רצון מזכירות והנהלה עסקית –מקביל, תוך סנכרון ותיאום ביניהן שתי הנהלות שפועלות ב

 לשנות זה בינתיים.



  

בימים אילו מסתיים תהליך הראיונות לתפקיד רכז הבריאות, כפי שהוגדר מחדש לאחר שאמנון סיים 

 את תפקידו. אני מאמינה כי בשבועות הקרובים הרכז שייבחר ייכנס לתפקידו.

חפשים נואשות עובדים. נשמח מאד אם אנשים מהקיבוץ יציעו עצמם לעבודה, המטבח וחדר האוכל מ

זה יהיה נפלא. –ואם אתם יכולים להפיץ את הבשורה ולסייע בחיפוש   

בקרוב נתחיל תוכנית הדרכה, שמטרתה להעמיק את הידע בנושאים שונים, ולתת מיומנויות וכלי  

ההנהלות השונות , ובעלי תפקידים.חברי  –ניהול לעוסקים במלאכת ההובלה של הקיבוץ   

כמו כן , מאחר וענבל, מנהלת משאבי אנוש של המפעל סיימה את תפקידה, אני מחליפה אותה שם 

 באופן חלקי עד שנסיים את בחירת המנכ"ל החדש, והוא ימנה מנהלת חדשה.

 מאחלת לכולנו חג שמח, התחדשות וצמיחה!

משאבי אנוש – שושי בורנשטיין  

                          

 ישיבת ועדת תכנון תב"ע – 24.12.17.

 השתתפו: מרכוס, אבי, וידי, איצ'לה, גלעד, זאבי, רונן, ארנון.

 הסדרת קווי בנין בתוכנית הפרצלציה.

מטר, 4 –מטר סביב לבית, בקו חזית הבית  3  -בתוכנית התקפה קיים: קו בניין   

מטר. 5דרכים ראשיות   

שים דודי דרורי נתן קוים חדשים, צוות שכלל את וידי, ארנון במגרשים החד
ים.יואיצ'לה, ניסה למקסם את שטח הבנייה במגרשים הבעית  

נדרש תכנון מגרש חדש לפי  –ים: משפ. אלבירט יארנון הציג מפת מגרשים בעית
 הבנייה בפועל.

 משפ. גולדבורד, נדרש תכנון מחודש בגלל פרצלציה שגויה.

נדרש תכנון מגרש מחדש. –משפ. לונהיים   

נדרש תכנון מגרש מחדש  למגרש שלא משוייך. – 229מגרש מס"   

ישנם עוד מגרשים שנדרשים תיקונים ויש לקבל החלטה לגביהם בהמשך.)רשימה 
 אצלי, ואצל ארנון(

 הצעה לשנות את הכניסה למקלט ליד משפ. יוגב, כדי לאפשר מעבר רחב לרכבים.

עבודה ועלות גבוהה. כל שינוי מגרש דורש המון  

 סיכום:

.יש להחליט על חשבון מי העלות של השינוי במגרשים שהחברים חרגו ביודעין.1  



  

.יש לפרסם את השינויים שיתבצעו במגרשים במכתב לחבר.2  

לוציה גבוהה לצפייה ו.לתלות על לוח המודעות מיפוי  עם השינויים שיוחלטו, ברז3
 של ציבור החברים.

 

 

 סיכום ישיבת ועדת תכנון תב"ע – 4.1.2018

 השתתפו: גלעד , אביטל, רונן, ארנון,איצ'לה, זאבי, וידי, מרכוס, אבי.

 

 פתרון לכביש גישה לשגיא יודוביץ. בהשתתפות רן מי רז, אייל יבלונקה.

משפחת מי רז מבקשת לשפץ את ביתה, השביל עובר בתוך המגרש המשויך להם 

 כיורשים של משפ. סולומון.

חלופות לשביל הקיים: ארנון הציג  

משטח המגרש, והיא הוגשה  11%-רז, גוזלת כ-עוברת במגרש של מי – 1חלופה 

 לאישור היתר הבנייה.

 8%, כשמותר לפי חוק עד 10%עוברת במגרש של שגיא והיא בשיפוע של  – 2חלופה 

 שיפוע.

שביל ממתכת , או חומר אחר שמגיעה לקומה של שגיא. – 3חלופה   

הועלו רעיונות נוספים.התקיים דיון ו  

הועלה נושא שינויי תשתיות עקב השיפוץ, מסתבר שדובר בעניין ויש פרוטוקול 

 מסודר עם פתרון מטעם ועדת תיאום בניין.

סיכום: תתקיים פגישה נוספת עם נציגי המשפחה , כולל ארנון רונן ואביטל, בכדי 

 להגיע לפתרון סוגיית השביל.

 תאורה מפריעה של רכבים בחנייה – משפ. אוזן, בהשתתפות אורית זלינגר.

אורית מעלה בעיה שכאשר הרכבים חונים במקומות החנייה, האורות פולשים אל 

 תוך ביתם וזה מאד מפריע.

 מבקשת שיהיה תאורה לאורך השביל הפנימי מהגנרטור צפונה.

 סיכום: 

הוו חייץ יינתן פתרון גנני של שתילת שיחים שיסתירו את אורות הרכבים החונים וי

 בין החנייה לבית.

 

 מגרש  של עידן קריסטל. בהשתתפות עידן קריסטל.

 עידן קיבל תוכנית לבניית טרסה מסלעים/אבנים, בגלל המבנה והמיקום של המגרש 

 המלצת הועדה להקים במקום טרסה מאבנים, קיר בטון.

 



  

 סיכום:

 המלצה לעידן ליישם פתרון של קיר בטון.

ויתאמו את המיקומים של הקיר. רונן ועידן יפגשו בשטח  

 

 

 שביל גישה לבית- משפ. לונהיים.  בהשתתפות נועה.

, שצריך לשנות את המיקום שלו.229כרגע אין פתרון הולם, יש את מגרש   

שהשביל לא יתחבר לכביש הראשי  -התקיים דיון לגבי החלופות, כשהמוטיב המרכזי

 כי זה לא בטיחותי ומסוכן!

 סיכום:

של שביל  שייתן מענה בטיחותי לילדים והולכי רגל, ארנון יציע חלופה לבדוק יישום 

 שתענה על הנ"ל.

 לתת פתרון זמני ע"י הנחת מצעים או פסולת כורכר, באחריות גלעד וזאבי.

 

 

                                  סיכום ישיבת ו. תכנון תב"ע -11.2.18.

 השתתפו: זאבי, רונן, אביטל, וידי, ארנון ל, אבי, איצ'לה.

 

 אורית ורמי לפידות. –ערעור על שביל גישה למגרש 

חלופה א' כפי  –משפ. לפידות טוענת שהשביל שעליו הוחלט בועדה בדיון קודם 

שהוצגה, לא נותן מענה לכניסה עם רכב לפריקת משא כבד, כי הוא מיועד להולכי 

 חלופה ב' –שיהיה שביל מכיוון הספארי עד למגרשם רגל ולא לרכב, הציעו 

מטר רוחב שביל, השביל יהיה  2.2 -תוגדל ל  חלופה א'  –המלצת הועדה  סיכום:
 מבטון.

 

 

 הרחבת בית בשכון אמריקאי – סיון פיצ'ון.

סיון הביאה חוות דעת הנדסאית שמעלה קושי בבניית תוספת למבנה הקיים בגלל 

ובבניית תוספת שתתחבר לבנייה הקלה.קיר משותף עם שכן,   

הומלץ לסיוון לבדוק ברבדים )חני ונתי(, ועוד משפחות שעשו תוספות והרחבות 

 למבנה דומה.

 הועלתה אופציה להחלפת המגרש.

 בנית ממ"ד שהיא תנאי סטאטוטורי, מאפשרת חיזוק הבית דרך בניית הממ"ד.

 סיכום: הומלץ לסיוון לפנות למהנדס קונסטרוקציה לתכנון הנדסי של ההרחבה

 המיועדת.



  

לפנות לזאבי. –אופציית החלפת מגרש    

 

 

 הרחבת בית קומה שנייה – אתי גודינגר.

 אתי פונה להרחבת ביתה לקומה שנייה.

 סיכום: הועדה מאשרת את הבקשה.

 יועבר לטיפול צוות תיאום תשתיות.

 

 סיון ורן מירז – שיפוץ והרחבת בית.

לגבי שביל הגישה שיש להסיט מהמגרש, עבור השיפוץ ולטובת שגיא יודוביץ, הוצגה 

 חלופה ו', שמיטיבה מול החלופה שהוגשה להיתר בנייה של משפ. מי רז.

 התקיים דיון, מוצע לבדוק אופציה לשביל הנכנס ישירות למרפסת של שגיא.

, כי יוצר להם קושי  משפ. בן אריה לא מוכנה שצנרת הביוב תרד דרכה -בעיית ביוב
.בהתרחבות  

 

                              סיכום ישיבת ועדת תכנון -18.2.2018.

 נוכחים: גלעד, אביטל, איצ'לה, מרכוס, רונן, אבי , זאבי, וידי, ארנון.

 תב"ע חדשה בנוהל מבא"ת.
הועדה עודכנה שאנו נאלצים להעביר את התב"ע בנוהל מבא"ת, לפי דרישת הועדה 

מחוזית.ה  
 סיכום:

 יידרש תשלום נוסף לאדריכל דודי דרורי, ולמדידות מעודכנות.
עלינו להגיש לדודי דרורי את השינויים שרצינו להגיש במתכונת הישנה בהקדם 

 האפשרי.
 

 דרכים ושבילים / תאורת רחוב.
עולה השאלה האם מעבירים בכל הדרכים המסומנים בתב"ע תאורת רחוב, כולל 

שיתכן ולא תהיה בהם דרך תבע"ית. מקומות  
 סיכום:

 הכולל את  אביטל, רונן, ארנון ל, אמנון ז., –ועדת תכנון מנחה את צוות התשתיות 
או ניתן לוותר על התאורה  שלקבוע את התאורה בהתאם להגיון של כל מקום שנדר

 בו בהתאמה.
 
 
 
 

פניית יעל ישראל להסטת שביל העובר במגרשה, וחיבור לבריכת ביוב – לקראת 
 שיפוץ.

 הנושא הוצג.
 סיכום: יעל תבוא לצוות תאום בניה עם הנושאים הנ"ל, למציאת פתרון הולם.



  

 יעל תעביר לצוות תאום בניה , גרמושקה מסודרת של כל שטח המגרש.
 קווי בניין.)איצלה, וידי, ארנון(

ת הנ"ל להעביר לדודי ד. את השינויים להטמעה בתב"ע.אושר לצוו  
 

 שינוי סטאטוס מגרשים.
מגרשים לחלוקה.  4 – 26גבעת הילדים מגרש   

מגרשים לחלוקה.  2    – 22מגרש                      
לא נקבע עדיין.      – 218מגרש                      

 
 סיכום: 

דירות קטנות. –שינוי תכלית למגרשים באזור מגורי צעירים וגבעת הילדים   
יש לקבל יעוץ דמוגרפי ולפי זה לקיים דיון במזכירות, בשיתוף עם ועדת תכנון, על 

)באחריות זאבי(כמות היחידות הקטנות )דירות(.  
שנים ממשיכים בייעודם או עוברים לטובת השיוך. 0-3-האם מבני החינוך מ  

 
 נושא זיקת הנאה  - להביא לדיון מסודר בוועדה.

                          
 

 רשם: אבי בן צבי.
 

 שיקום תשתיות כאן ועכשיו 

  –התאורה החדשה בכניסה לקבוץ כבר פועלת מספר שבועות  :לקבוץ הכניסה

 מאוד יפה, יש הרבה אור.

 הקרמיקה.בנוסף ביצענו באזור זה החלפת קו מים ישן ממבנה הקיטור ועד 

 

סיימנו את כל  חיבורי המים באזור לקווי מים אזור מגורי הכיכר והאשקוביות: 

 חדשים.

 כמו כן, סיימנו באזור זה את החלפת התאורה והוספנו תאורה נוספת שכבר עובדת.

 כרגע עובדים באזור על הכנת חיבור החשמל לבתים.

לבתים באבן  אנו מבצעים בימים אלו ריצוף מחדש של המדרכות והכניסות

 משתלבת.

 

התחלנו את העבודות באזור לפני כחודש וחצי )היו לנו כמה הגבעה הדרומית: 

 –הפסקות בגלל הגשמים(. כרגע אנו מבצעים עבודות בחלק הדרומי של הגבעה 

חיים מילר עד האזור של בית אורית ורמי לפידות כולל הבתים של -מאזור בית מנדל

מים,  –בקטע זה הכנות לכל התשתיות המתוכננות  יוסל'ה ומיכל סלע. אנו עושים

 חשמל ותקשורת. טרם חיברנו את הבתים.

בגדול, אנו סוגרים בסוף יום העבודה את כל החפירות שניתן לסגור ומה שאי אפשר 

 לסגור אנו מגדרים.

 מסר רונן סעידי                                                                                          



  

 חברים שלום 

נראה שהחורף)כמה שהיה חורף( מאחורינו וזה נותן לנו אפשרות "לתת גז" בנושא 

התשתיות שעד עכשיו קצת קירטע, אם זה בגלל חבלי לידה ואם בזכות 

 הגשם)המבורך( שתרם את שלו.

 כפי שרובכם/כולכם יודעים העבודה מתבצעת באזור ה"כיכר",ה"רכבות" ובשכונה

 הדרומית, אזור משפחת תל אור.

חלק מהבעיה של לעבוד בתוך שכונות מגורים צפופות בקיבוץ היא חוסר הנוחות 

וחלק מזה הוא נושא פינוי עודפי ערמות העפר שנוצרות כתוצאה  שנגרמת לחברים

 מהחפירה.

הנושא ידוע ואנחנו)הצוות המנהל( והקבלן עושים את מירב המאמצים שהחומר לא 

לשכנים)כי הפרעה אמיתית למעבר  חזותיתרב במקום ויגרום להפרעה  שאר זמןיי

של הולכי רגל ו/או קלנועיות לא באה בחשבון(.יחד אם זאת בהחלט יהיו מצבים 

שערמות אדמה "ישכבו" שבוע ואולי גם יותר במקום מסוים עד גמר החפירות של 

 אותו אזור ואז יפונו משם.

סבלניים, בסופו של יום זה לטובת כולנו ולשיפור אני מבקש מכל החברים להיות 

 מצבנו.

 

גילעד                                                                                        

 נ.ב.: המינוח בלשון זכר הוא לצורך ההתנסחות בלבד
 חברות בבקשה לא להפגע.

 
 
 

 מ"מ גשם. 74.8בפברואר ירדו 

 

 ואמנון וכל המשפחה ברכות חמות  לאליז

 בת ללירון וקובי. דורוןלהולדת הנכדה  

 

 
 
 

 



  

 תצוגת ציורים של שושק'ה סעידי -נופים  

 שושק'ה הציגה בחדר האוכל ציורי נופים, כפי שנטמעו ונשתמרו בזיכרונה.
 מביאה את רשמיה: ז'וז'י שינדלר

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  .תי ללכת לבקרבחדר האכל והיום החלט כה של שושק'השמעתי על תערו
עצרתי אותה  .עם חיוך גדול  בקלנועית,  ה'מולי שושק העל רחבת חדר האוכל בא

ן . היא ממש קפצה מ"ראות את הציורים שלךאני בדיוק בדרך ל " ואמרתי

  .מאוד שמחתי .סיור אתה לנועית והזמינה אותי לעשותהק
 ת המילים בהתחלה.ה לי בהתרגשות אה הקריא'נכנסנו ושושק

  -עברנו תמונה תמונה  ושושק'ה סיפרה 
כך קטנה ולא יתה כל יהיא ה ) של ביתם בוורשה, לפי זיכרון של אחיה. על ציור 

שושק'ה  פולין עם עץ דובדבנים פורח. זהו ציור של ,זוכרת את ביתם בוורשה(
ילו לא לא ראו את אמא יותר בחיים ושהיא לא זוכרת אותה בכלל ואפש מוסיפה,

 .יהישל אמא בח ראתה תצלום

  .זה היה לי ממש עצוב

יילת עם הנכדים וכאן, זיכרון , אני מטמיד חייכה: תראי בגבעות שלנו אבל היא
כל פעם קבוצת . ת פאן גוג ועוד נופיםולנד, סירה בודדה. ציור אחד בהשראמה

מחבקת ומחייכת ושמחה. איזה כייף. אמרתי לה  ה'צבעים שונים. מקסים. ושושק

 ...שהצה, הכישרון של הילדים לא רק ממעם קרי

ואפילו ים שלה על כל מיני כלי קראמיקה, כמה שאני אוהבת את הציור ,זכרתי להה

 ואת דמויות הציפורים והשוורים שלה.  .רהיטים

ם, מבוגרים לא גי אומנות. אצל רוברואים את זה בחו ,לכל אדם יש כישרון כילד

  .עיתת היצירתיות הטבצירחכמים מקלקלים את פ

  .ל שושק'ה זה לא קרהאצ ,לשמחתי



  

שאת מעשירה את החברים בחדר אוכל עם על כך, ה יקרה על הסיור ו'תודה שושק

 .נוף וטבע דרך ציורי את סיפורך, יצירות עצובות ושמחות כאחד ומספרת

מחה ואושר עם ות, ששנים של בריא בקרוב שמח והמון 80מאחלת לך יום הולדת 

  .משפחתך הנהדרת

 וזי.ז

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 צילומים: ז'וז'י, אמנון זלינגר.
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 צילמה: נירה שויאר

 אלת המסטיק

כרית", שישב על יד  המושבה הדר שבשרון, קיבל את -קבוץ "אמריקה 1939בשנת 
הגבעה הטרשית )הגבעה עליה בנוי כיום חדר האוכל(, כמקום להקמת קבע של 

הקבוץ, וגם את השם כפר מנחם )על פי בקשתו של מנחם אוסישקין(. זו הייתה גבעה 
שיח  –סירה קוצנית כשאר הגבעות בסביבה, מכוסה כולה בסלעים ושיחים של 

קוצני נמוך, שצבע פירותיו  הקטנים אדום,  כאשר השיחים היו מתייבשים, היו 
ממלאים בהם  מזרונים וגם את חלל קירות הוובלים )חדרי המגורים הראשונים 

 שהוקמו בקבוץ(, כדי לשמור על הטמפרטורה.

 ק.אלת המסטיהצמח הנוסף שגדל בגבעה שלנו,  כבשאר הגבעות מסביב היה 

, בעל ריח מיוחד. באותה תקופה לא גדל שום עץ בכל ס"מ 60-80 -שיח שגובהו כ
 המרחב, עד לאן שהעין הגיעה.

עצים התחילו לנטוע על הגבעה שלנו רק כמה שנים יותר מאוחר, וכדי לחפור בור 
לשתילת עץ, היה צריך לפוצץ סלעים. אני זוכרת, שכאשר עמדו לפוצץ סלע, היו 

 כדי שכולם יתרחקו.ברוד, קטן, מניחים אבק שרפה וצועקים  חופרים לידו בור

כידוע, המועדון היה הבית הראשון שנבנה בכפר מנחם. הוא נבנה כבית ילדים ורק 
מכל  בסיום בנייתו, הובאו הילדים מהדר לקבוץ. מאחורי המועדון, משום מה,

. השיח הזה, במפתיע, גדל אלת המסטיקסביבו, נשאר רק שיח של  השיחים  שהיו
במשך השנים והתעצם והפך לעץ עבות, המפאר את חלקו האחורי של המועדון. 

בעבר כבר הצמדנו אליו שלטים המבקשים לשמור עליו, אבל הם נעקרו. עכשיו שוב 
עץ הזה, -תלינו עליו  שלט )ששרטטה תלמה(, המספר בכמה מילים את סיפור השיח

 אלת המסטיק. –שהיה גבעה שוממה  הנמצא על אדמת קיבוצנו מאז

 

 .נירה שויאר                                                                              



  

 נוהל שימוש במועדון אוסישקין על ידי תושבי כפר מנחם.

 חברים / תושבים שלום,

 כללי: 

כפר מנחם מועדון אוסישקין נועד לחיזוק הפעילות התרבותית של תושבי 
ובמקביל לאפשר לתושבים המשלמים תשלום קהילתי מלא להשתמש במקום 

חברתיים.-לצורך קיום אירועים משפחתיים  

רק חבר או תושב המשלם תשלום קהילתי מלא יוכל להזמין שימוש במקום על 
 פי הנוהל הבא:

תושב המשלם תשלום קהילתי ייקרא  –על מנת להקל על כתיבת המסמך: חבר 
המזמין".במסמך "  

האחראי עם יתאם , לאירוע פרטי במועדון אוסישקין המזמין שמעוניין להשתמש .1

  .על ידו את זמינות המקום ביום המבוקשעל המקום )כרגע אלעד(, 

לאחר קבלת אישור לתאריך, יש לפנות למזכירות האגודה על מנת לחתום על  .2

האגודה עבור מסמך ההתקשרות )מצורף( והסדרת תשלום  השתתפות בהוצאות 

 קבלת המקום.

לפקודת האגודה שיופקד לתשלום במקרה ₪  1,000יל המזמין למסור צ'ק בסך  .3

 שייגרם נזק והתושב לא ייקח אחריות מלאה לגביו.

 על המזמין המקבל את המקום, להחזירו מסודר ונקי, כפי שקיבל אותו. .4

 תשלום השתתפות בהוצאות: .5

 200ם, המזמין יחויב בסך עבור שימוש במשטח הדשא, מרפסת ושירותי 

.₪ 

  עבור שימוש שכולל גם את המועדון, ללא ציוד כלשהו, המזמין יחויב בסך

350 .₪ 

 וכו'  םעבור שימוש שכולל גם את המועדון, שימוש במקרן, מיקרופוני

 ₪. 500המזמין יחויב בסך 

 .יתכן שחלק מהבקשות לשימוש יחייבו את המזמין בביטוח נוסף 

האגודה מעוניינת ומקווה ששרות זה ישפר את זמינות המקומות בהם אנשים 
 יוכלו לקיים בהם גם אירועים פרטיים. 

 גבייה בגין אוכל ושתייה.

תושב המבקש לצרוך מוצר שאיננו ניתן ללא תשלום, יוכל לרכוש כרטיסייה 
 2או בין  50ל  2בכרטיסייה יהיו נקובים מספרים בין ₪.  100או ₪   50בשווי 

וקבו על ידי נציג המועדון שנמצא בדלפק )מצורפת  דוגמא(., אשר ינ100ל  

דואר או משרד האגודה, תלוי במקום  –את הכרטיסיות ניתן יהיה להשיג בכלבו 
עליו יוחלט ממנו ניתן יהיה לקבל – לרכוש כרטיסייה. נחליט על כך בראשית 

 מרץ.

(.4/2/2018)אושר בישיבת וועד האגודה מיום   



  

 



  

 

 

 

 

  
 יצחק גולדנברג 1.1.1918-3.3.1969

 דוד ליאון 1.1.1935-30.3.1976

 ראובק'ה אגוזי 15.10.1912-11.3.1978

 דוד פרלמוטר 8.2.1914-23.3.1993

 צפורה ברק 6.4.1912-19.3.1993

 רוזק'ה ברעם 4.3.1914-12.3.1994

 אלקה מהרשק 24.7.1915-14.3.1997

 אברהם טפלר 5.5.1913-19.3.2000

 משה ישראל 9.7.1920-18.3.2005

 יונה פרנקל 14.11.1914-13.3.2006

 יוחנן נדיר 23.12.1923-6.3.2008

 עדינה פרנקל 29.11.1919-27.3.2009

 מינדל סטניצקי 5.12.1912-22.3.2011

 רחל נתנאל 3.6.1944-20.3.1912

  

  
  
  
  
  
  

 


